
-t- Iz odborove seje „Glasbene Ma
tice" dne 27. februarja t. 1. Predsednik 
dr. Ravnihar poroča, da glasbena šola v Celju 
dobro uspeva pod novim učiteljem Vil. Seifer
tom. V smislu tamošnje uredbe se je Seiferta 
ki je absolviran konservatorist konservatorija v 
Pragi, kot voditelja šole predlagalo v odobritev 
štajerskemu dež, šol. svetu. Prihodnji mesec pri
redi šola v čelju javuo produkcijo svojih učen
cev. Enako produkcijo priredi meseca marca 
glasbena šola v Kranju, dočim je sklenila uči
teljska konferenca na glasbeui šoli v Ljubljani, 
da se tu vrši javna produkcija sredi meseca 
maja. Glasom ustnega poročila je upati, da se 
na jesen zopet oživotvori glasbena šola v No
vem mestu. Anton Lajovic je odpovedal pouk 
v harmoniji za drugi tečaj, ker ima sodnijski 
izpit: nadomestoval ga bode koncertni vodja 
Hubad. Beti Nollijeva je volila „Glasbeni Ma
tici" 100 K, kateri znesek je dedinja Ema 
Nollijeva izplačala brez odbitka kakih pristoj
bin. Izrekla se ji je imenom odbora zahvala. 
Pevski zbor je pri pogrebu zapel dve žalostinki 
Kmetska posojilnica za vrhniško okolico in Po
sojilnica v Žužemberku sta darovali vsaka po 
50 K podpore. — Dne 26. februarja se je 
izvršila revizija in skontracija blagajniee ter 
sta preglednika izjavila, da sta našla vse v 
najlepšem redu. — Urednik „Novih akordov" 
dr. Gojmir Krek je brzojavno oprostil svojo 
odsotnost na zadnjem koncertu, želeč mu naj
boljšega uspeha ter izražajoč željo, da bodi 
delo »Novih akordov" in „Glasbeue Matice" 
vsikdar vzajemno. Odbor je po završenem kon
certu dr. Kreku brzojavno poročal, ter mu če
stital na lepem uspehu njegovih skladb. — 
Društvo „Mladika" je odpovedala najemno po
godbo glede hiše v Gosposki ulicil Odbor skle
ne, da se hišo za slične namene ponudi v na
jem potom časopisja. — Na šoli so se spriče
vala razdelila dne 1. marca, dočim se je 
prvi tečaj zaključil dne 28. februarja. Blagaj
nik dr. Krevel poroča o denarnem stanju ter 
materialnem uspehu zadnjega koncerta. Odbor 
sklene, da iz čistega dobička od zadnjega kon
certa dotira blagajnico pevskega zbora z zne
skom 200 K, dočim se 20% čistega dobička 
podari penzijskemu zakladu. — Nabava no
vega klavirja se odloži, ker tega razmere še 
ne dopuščajo. — Na poročilo predsednikovo 
reši odbor prošnje za oproščenje ukovine za 
drugi tečaj. Bilo je 93 prosilcev od teh se jih 
je žal, moglo oprostiti le 19 popolnoma, druge 
se je oprostilo deloma, dočim se je zavrnilo 
19 prošenj. Ob rtšitvi prošenj se je odbor ozi
ral na potrebe prosilčeve, njegovo nadarjenost 
in pridnost. — Odbor sklene predložiti dežel
nemu odboru prošnjo za zvišanje redne pod
pore, odnosno v svrhu pokritja proračunjenega 
deficita za dovolitev izredne podpore. — Iz 
seje artističnega odbora poroča koncertni vodja 
Hubad, da je odsek sklenil predlagati, da se 
za prodajo natisnejo Oskarja Deva samospevi. 
— Učitelj Švikaršič na Koroškem je poslal do 
30 koroških narodnih pesmi, stavljenih petero
glasno z izvirnim besedilom. Enako je poslal 
Rihard Orel, učitelj na Vipavskem do 70 na
rodnih pesmi beneških (rezijanskih) Slovencev 
z izvirnim besedilom. Oboje se pripravi za iz
dajo. Določi se vzpored prihodnjemu koncertu 
ki bo meseca marca v Ljubljani, in koncertu 
v .Apatiji, dne 25. marca. Kalab, koncertni 
mojster slovenske filharmonije, se v šolskem 
letu 1911/12 nastavi za učitelja na goslih, 
Opomba uredništva: To poročilo objavljamo, 
kakor smo ga posneli po drugih listih. Nas 
„G1. M." popolnoma ignorira, kakor da bi uči
teljstvo ne imelo nobenih zaslug zanjo. Upamo 
da bo vbodoče drugače! 

f Skupščina „Slovenske Matice" 
se je vršila preteklo nedeljo v „ Mestnem Do 
mu" v Ljubljani. Udeležba je bila razmerom: 
dovolj velika. Predsednik dr. Ilešič je poda 
obširnejše poročilo kot predsednik, na kar j 
prišlo na vrsto tajniško poročilo, pri čemer s< 
je sklenilo, da se odboru naloži, da do drug 
skupščine izpremeni pravila v kolikor je po 
trebno. Blagajnik Detela je podal blagajniški 
poročilo, ki kaže v splošnem 5512 K dobička 
Zemljevid slovenske zemlje bo stal okroj 
16.000 K in je treba, da dobimo odjemalcev 
Matična hiša se prihodnje leto popravi. Nat< 
se je vršila volitev novih članov. Volila se j 
večina od odbora predlaganih kandidatov. Pr 
slučajnostih je profesor Wester pojasnil pome 
delavnega člana „S1. Mat." prof. Pleteršnika i 
predlagal da ga Matica ob priliki 701etnice ime 
nuje za častnega člana. Predlog je bil z aplav 
zom sprejet. Pričujočemu prof. Pleteršniku s 
vsi iskreno čestitali. Na to je bila skupščin 
zaključena. Želeti je, da se zbudi več in ve 
zanimanja za naš največji kulturni zavod. Pred 
sednik dr. Ilešič je poudarjal, da je vzrok m 
zadovanju slovenske beletristike obrambno deli 
politika in boj za kruh. To je res! 
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